
 

SAMNANGER KOMMUNE  
 

 

MØTEPROTOKOLL 

 

Utval: Kommunestyret 
Møtedato 18.06.2020 
Møtetid: Kl. 19:00 - 21:55 
Møtestad: Biblioteket på Bjørkheim 
 
 
Av 21 medlemmer møtte 21, inkludert varamedlemmer. 
 

Medlemmer møtte: Parti: 

Gunn Østvik Petersen Ap 

Harald Boge Ap 

Jon Magne Bogevik Ap 

Shirin Kvernes Khadoor Ap 

Anja Elisabeth Gjerde Markhus Bl 

Knut Harald Frøland Bl 

Knut Loneland Høibraaten Bl 

Lena Tveit Bl 

Martin Haugen Bl 

Ove Totland Bl 

Solveig Vassenden Bl 

Øyvind Steinsland Bl 

Karl Bård Kollbotn Frp 

Linda Haug Kollbotn Frp 

Odd Arne Haga Frp 

Arild Røen H 

Gunn Totland Moss KrF 

Oskar Røen MDG 

Øyvind Strømmen MDG 

Øyvind Røen Sp 

 

Desse medlemene møtte ikkje: Parti: I staden møtte: Parti: 

Monica Tjønna Sp Magnus Erdal Sp 

 
 
Møtenotater: 
Andre som var til stades på møtet:  

·  Charlotte Hageberg, rådmann 
·  Jan Erik Boge, leiande rådgjevar 

 
 

Møteleiar: Knut Harald Frøland 

Møtesekretær:  Jan Erik Boge 
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Underskrift frå utvalsleiar og møtesekretær:  

 
 
 
Tysse, 19.06.2020 
 
 
 
 

Knut Harald Frøland  Jan Erik Boge 
ordførar  leiande rådgjevar 
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Desse sakene vart handsama: 
 

Sakliste 
 

 

Sak nr. Arkivsak Sakstittel Merknad 

041/2020 20/494 Faste saker  

042/2020 18/575 Barnevern i Samnanger kommune  

043/2020 19/255 Politisk prosess om barnevernsaker  -  etablering av 
konto for mottak av gåver 
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SAKNR. 041/2020: Faste saker 

 
18.06.2020 Kommunestyret: 
Handsaming i møtet: 
 
Godkjenning av møteinnkalling og sakliste 
Øyvind Strømmen (MDG) sa at han reagerte på at det var ekstraordinært kommunestyremøte berre 
ei veke etter førre kommunestyremøte. Han bad ordføraren om grunngjeving for kvifor det var 
nødvendig med ekstraordinært møte, samt kvifor han som medlem i kommunestyret ikkje hadde fått 
vita om møtet før Dagbladet skreiv om saka 13.06.2020. Også Arild Røen (H) stilte spørsmål ved 
møteinnkallinga. Ordførar Knut Harald Frøland (Bl) orienterte etter dette om bakgrunnen for at han 
fann det nødvendig med eit ekstraordinært kommunestyremøte no.  
 
Eventuelle merknader til protokoll frå førre møte 
Ingen merknader.  
 
 
Orienteringar 
Ingen saker.  
 
 
Utvalet sitt kvarter 
 
Prioriteringar for utbetring av kommunale bygg 
Odd Arne Haga (Frp) tok opp at han har blitt oppmerksam på at administrasjonen i kommunen 
etterlyser prioritering på å vøla bygga våre. Han viste til at det akkurat er gjort eit krystallklart politisk 
vedtak på prioritering. Han viste òg til at det alt for tre år sidan vart gjort vedtak om å byggja heis på 
kommunehuset. Han sa at han er overraska over at administrasjonen etterlyser prioritering, og han 
ville vita kva som skjer. Rådmannen kunne ikkje svara på dette i møtet. 
 
Utskifting av vass- og kloakkrøyr på Tysse og spyling av vassleidningsnettet  
Jon Magne Bogevik (Ap) viste til at ifølgje økonomiplanen skal kommunen vera begynt med utskifting 
av vass- og kloakkrøyr på Tysse. Han spurde om dette arbeidet er i gang. Han spurde òg om det er i 
påvente av dette arbeidet at det ikkje er gjennomført spyling i det kommunale vassleidningsnettet. 
Rådmann Charlotte Hageberg orienterte om at så vidt ho veit, er arbeidet med utskifting av røyr ikkje 
påbegynt. Det var planlagt at arbeidet skulle starta opp i vår, men det har blitt utsett på grunn av 
koronapandemien. Ho sa vidare at ho ville koma tilbake med informasjon om kva som no er 
framdriftsplanen for dette arbeidet.  
 
 
KS- 041/2020 Vedtak: 
Møteinnkallinga og saklista vert godkjent. 

 

 

 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak:  

·  Møteinnkallinga og saklista vert godkjent. 

·  Delegerte vedtak/referatsaker vert tekne til orientering. 
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SAKNR. 042/2020: Barnevern i Samnanger kommune 

 
18.06.2020 Kommunestyret: 
Handsaming i møtet: 
Etter den innleiande debatten sette Øyvind Røen (Sp) fram følgjande framlegg til vedtak, på vegner 
av seg sjølv, Knut Harald Frøland (Bl), Gunn Totland Moss (KrF) og Karl Bård Kollbotn (Frp):  
 
"Samnanger kommune avsluttar barnevernsavtale med Bergen kommune.  
 
Det skal til møtet i formannskapet 3. september 2020 leggjast fram plan og budsjett til 
førebuingsfasen for å byggja opp eit eige barnevern/familievern i Samnanger." 
 
Knut Harald Frøland bad om gruppemøte.  
 
Etter gruppemøtet vart det gjennomført røysting i saka. Framlegget til rådmannen fekk 10 røyster, 
medan framlegget til Øyvind Røen, Knut Harald Frøland, Gunn Totland Moss og Karl Bård Kollbotn 
fekk 11 røyster.  

For Øyvind Røen, Knut Harald Frøland, 
Gunn Totland Moss og Karl Bård 

Kollbotn sitt framlegg 

For rådmannen sitt framlegg 

Knut Harald Frøland (Bl) Martin Haugen (Bl) 

Lena Tveit (Bl) Ove Totland (Bl) 

Anja Elisabeth Gjerde Markhus (Bl) Øyvind Steinsland (Bl) 

Knut Loneland Høibraaten (Bl) Shirin Kvernes Khadoor (Ap) 

Solveig Vassenden (Bl) Gunn Østvik Petersen (Ap) 

Linda Haug Kollbotn (Frp) Jon Magne Bogevik (Ap) 

Odd Arne Haga (Frp) Harald Boge (Ap) 

Karl Bård Kollbotn (Frp) Arild Røen (H) 

Magnus Erdal (Sp) Øyvind Strømmen (MDG) 

Øyvind Røen (Sp) Oskar Røen (MDG) 

Gunn Totland Moss (KrF)  
 

 
 
KS- 042/2020 Vedtak: 
Samnanger kommune avsluttar barnevernsavtale med Bergen kommune.  
 
Det skal til møtet i formannskapet 3. september 2020 leggjast fram plan og budsjett til 
førebuingsfasen for å byggja opp eit eige barnevern/familievern i Samnanger. 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Det skal til kommunestyret sitt septembermøte leggjast fram ei utgreiing om organisering av 
kommunen si barnevernteneste inkludert barnevernvakt. Eveluering av det noverande samarbeidet 
med Bergen kommune skal vera ein del av utgreiinga. Utgreiinga skal gje kommunestyret eit best 
mogleg grunnlag for å ta avgjerd om framtidig organisering av barneverntenesta.  
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SAKNR. 043/2020: Politisk prosess om barnevernsaker  -  etablering av konto 
for mottak av gåver 

 
18.06.2020 Kommunestyret: 
Handsaming i møtet: 
Det vart ikkje sett fram andre vedtaksframlegg enn rådmannen sitt framlegg.  
 
Rådmannen sitt framlegg vart vedteke med 11 mot 10 røyster.  

For rådmannen sitt framlegg Imot rådmannen sitt framlegg 

Knut Harald Frøland (Bl) Martin Haugen (Bl) 

Lena Tveit (Bl) Ove Totland (Bl) 

Anja Elisabeth Gjerde Markhus (Bl) Øyvind Steinsland (Bl) 

Knut Loneland Høibraaten (Bl) Shirin Kvernes Khadoor (Ap) 

Solveig Vassenden (Bl) Gunn Østvik Petersen (Ap) 

Linda Haug Kollbotn (Frp) Jon Magne Bogevik (Ap) 

Odd Arne Haga (Frp) Harald Boge (Ap) 

Karl Bård Kollbotn (Frp) Arild Røen (H) 

Magnus Erdal (Sp) Øyvind Strømmen (MDG) 

Øyvind Røen (Sp) Oskar Røen (MDG) 

Gunn Totland Moss (KrF)  
 

 
 
KS- 043/2020 Vedtak: 
Det vert oppretta ein eigen bankkonto for mottak av gåver til dekking av kommunen sine utgifter til 
vurdering av søksmål mot tidlegare barnevernleiar, fylkesnemnda og tingretten. Det skal òg vera 
mogleg å bruka Vipps.    
 
I kommunestyremøtet 16.09.2020 skal det leggjast fram sak med forslag til statuttar for bruk av 
pengegåver som kjem inn til denne bankkontoen. Fram til dette kan midlar som kjem inn til kontoen 
berre brukast i samsvar med avsnittet ovanfor.   
 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Det vert oppretta ein eigen bankkonto for mottak av gåver til dekking av kommunen sine utgifter til 
vurdering av søksmål mot tidlegare barnevernleiar, fylkesnemnda og tingretten. Det skal òg vera 
mogleg å bruka Vipps.    
 
I kommunestyremøtet 16.09.2020 skal det leggjast fram sak med forslag til statuttar for bruk av 
pengegåver som kjem inn til denne bankkontoen. Fram til dette kan midlar som kjem inn til kontoen 
berre brukast i samsvar med avsnittet ovanfor.   
 
 
 
 


